

英皇書院

香港 般含道 六十三號A
電話：二五四七 〇三一〇
傳真：二五四〇 六九〇八



KING'S COLLEGE

63A, BONHAM ROAD
HONG KONG
TEL : 2547 0310
FAX : 2540 6908

「中一聖誕聯歡會」 (中一級學生適用)

敬啟者：

本校基督徒團契將會在禮賢會香港堂舉行中一聖誕聯歡會，希望透過遊戲、聖誕歌、見證分享等活動帶出聖誕節的歷史及文化意義。活動詳情如下：

日期：十二月二十一日（星期三）
時間：下午一時五十分至三時四十五分
地點：禮賢會香港堂（英皇書院對面）
費用：全免

當天早上為 Fig Boy Scheme 活動，學生必須出席。午膳後，學生須於課室點名，然後由老師帶領前往禮賢會香港堂，活動後於禮賢會解散放學。若學生不參與聖誕聯歡會，須留在學校參加校內所安排的其他活動。

請家長於 12 月 5 日或之前透過 e-ClassApp 或 eClass 內聯網系統簽署回條。如有任何疑問，請致電 2255 0081 向盧惠燕老師查詢。

此致
各家長

校長

謹啟
(PL/16-17/19A)

二零一六年十一月二十八日

✂

中一聖誕聯歡會回條 (請於十二月五日或之前透過 e-ClassApp 或 eClass 內聯網系統簽署回條)

本人已知悉 貴校有關「中一聖誕聯歡會」詳情，並：(*請於適當的□內✓)

* 同意 小兒參加「中一聖誕聯歡會」。

* 不同意 小兒參加「中一聖誕聯歡會」。

家長/監護人姓名：_____ (請用中文正楷)

家長/監護人簽署： * 請家長透過 eClass App 或 e-Class 內聯網系統簽署

學生姓名：_____ () 班別：_____

二零一六年 ____ 月 ____ 日

英皇書院

香港 般含道 六十三號A
電話：二五四七 〇三一〇
傳真：二五四〇 六九〇八



KING'S COLLEGE

63A, BONHAM ROAD
HONG KONG
TEL : 2547 0310
FAX : 2540 6908

S.1 Christmas Party (Attn: S.1 Students)

In the morning session of 21 December 2016, S.1 students will take part in Fig Boy Scheme activities. In the afternoon, The Christian Fellowship of our school is going to hold a Christmas Party for S.1 students at Rhenish Church. Through activities like group games, singing Christmas songs and witnessing and sharing activities, we hope that the party can help students have a deeper understanding of the historical and cultural meaning of Christmas. The details are as follows:

Date	21 December 2016 (Wednesday)
Time	1:50 p.m. – 3:45 p.m.
Venue	Rhenish Church (opposite King's College)
Fee	Free of charge

Students not joining the Christmas Party will stay at school for other student activities in the end of school.

Please sign the reply slip via eClass Parent Apps on smartphones or eClass Intranet on or before 5 December 2016. Should you have any enquiry, please contact Ms. LO Wai-yin at 2255 0081.


TANG Kai-chak
Principal

28 November 2016
(PL/1617/19AE)

✕

S.1 Christmas Party Reply Slip

(Please sign the reply slip via eClass Parent Apps on smartphones or eClass Intranet on or before 5 December 2016)

I acknowledge receipt of the notice concerning the above, and: (Please put a tick in the appropriate box)

* allow my child to join the S.1 Christmas Party.

* don't allow my child to join the S.1 Christmas Party.

Parent's Name: _____

Parent's Signature: Please sign the reply slip via eClass Parent Apps on smartphones or eClass Intranet

Student's Name: _____ Class: _____ Class No.: _____

Date: _____